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BEVIS OM ANSLAGSDAG 
Fritidsnämndens protokoll är justerat 
Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Sammanträdesdatum 20 juni 2018 
Anslaget sätts upp 28 juni 2018 
Anslaget tas ned 20 juli 2018 
Förvaringsplats för protokollet Nacka stadshus 
 
Underskrift  ...........................................................................  
 Nämndsekreterare Johanna Balic 

Utdragsbestyrkande 
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§ 41 

Ekonomisk kalkyl upp- och nedmontering av 
övertryckstält 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 
Karl Loch Hansson, utvecklingsledare på kultur- och fritidsenheten, informerar om den 
ungefärliga kostnaden för upp- och nedmontering av övertryckstält vilket beräknas vara 
cirka en miljon kronor.  

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  
 

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas grupp anteckna följande till protokollet. 
 
”Majoriteten gjorde en grundbedömning av att upp och nedtagning av tältet skulle uppnå 1 
miljon kr därav gick det till upphandling. Det finns inget grundunderlag till hur man kom 
fram till den kostnaden. I många fall brukar kommunen samverka med föreningarna. I 
detta fall inhyrdes specialanpassad scenpersonal även om den kompetensen inte behövs. 
Socialdemokraterna tror mer på samverkan med föreningarna för upp och nedtagning av 
tältet.” 
 
- - - - - 
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§ 42 FRN 2018/28 

Motion – Samverkan mellan kultur- och 
idrottsföreningar i Älta 
Motion den 2 mars 2018 av Christina Ståldal, Efson Goitom, Bosse Ståldal, Micke Carlsson (NL) 

Beslut 
Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige att fatta följande beslut.  
 
1. Kommunfullmäktige noterar att det redan pågår ett arbete om planering och 
funktionsplan för samverkan av lokaler i nya Älta centrum som därmed uppfyller 
intentionerna bakom förslaget i motionen. 
 
2. Kommunfullmäktige avslår vidare utredning om egna lokaler för respektive verksamhet. 

Ärendet 
I det framtida Älta Centrum planerar Wallenstam AB att bygga ytor som kommunen kan 
hyra för ett kultur- och fritidskvarter, detta planeras att inrymma Älta bibliotek. Älta 
Kulturhus och Älta fritidsgård som driver sina verksamheter i Älta Centrum idag. 
Kommunstyrelsen stadsutvecklingsutskott har gett i uppdrag till enheten för 
fastighetsförvaltning att skriva en avsiktsförklaring med Wallenstam om att kommunen ska 
hyra ungefär samma kvadratmeter som ersättningslokaler för de gamla som rivs. Ritningar 
har presenterats på 1333 kvadratmeter och planeras i två våningsplan med en kärnyta för 
respektive verksamhet och med separata entréer. Ytorna är effektivt planerade med 
möjlighet till samnyttjade för verksamheterna och med möjligheter för olika aktörer att 
boka lokalerna för olika aktiviteter. 
 
Cirka 300 meter från Älta centrum planeras för den nya Stavsborgsskolan och sporthallar. 
Genom samnyttjande av olika lokaler ska dessa kunna användas för kultur- och 
fritidsaktiviteter samt föreningslivet och civilsamhället efter skoltid. 
 
Ingen alternativ planering eller kalkyl har gjorts för att lokalisera de tre verksamheterna i 
egna lokaler i Älta. För att uppnå effektiv samverkan mellan bibliotek, kulturhus och 
fritidsgård behöver drift utredas vidare liksom förändringar av Älta Kulturknuts 
lokalupplåtelseavtal.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 31 maj 2018 
Bilaga: Motion från Nackalistan 
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§42 forts. 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
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§ 43 FRN 2018/82 

Politikerinitiativ om riktat bidrag till Järla IF 
Politikerinitiativ den 22 maj 2018 av Richard Wendt (M)  

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att ge föreningen Järla IF FK ett riktat särskilt föreningsbidrag i 
samband med föreningens årsbokslut för 2018, om föreningens budgeterade överskott från 
caféverksamheten uteblir. 
 
2. Det särskilda riktade föreningsbidraget ska motsvara det uteblivna överskottet för 2017 
och 2018 och vara högst 161 000 kronor. 

Ärendet 
Under våren 2017 satte kommunen upp ett fotbollstält på en av fotbollsplanerna på Nacka 
sportcentrum. Föreningarna informerades om att tältet skulle vara uppsatt under tiden 1 
november till 31 mars. Av kostnadsskäl ändrades detta till att tältet skulle stå uppe hela 
säsonger tills det finns en ny plats där tältet kan placeras permanent.  
 
Fritidsnämnden har vid olika tillfällen beslutat att ge särskilda riktade föreningsbidrag då 
det funnits särskilda skäl för detta. Föreningen Järla IF FK har framfört behov av 
ekonomiskt stöd för utebliven intäkt från föreningens caféverksamhet som orsakats av att 
fotbollstältet är uppsatt på en av fotbollsplanerna på Nacka IP. I samband med föreningens 
årsbokslut 2018 är det möjligt att ge ett riktat särskilt föreningsbidrag om högst 161 000 
kronor. Beloppet för bidraget fastställs efter att föreningen redovisat försäljning, 
öppethållande, kostnader och intäkter för 2017 och 2018. Föreningen ska lämna in 
redovisning senast 28 februari 2019. Bidraget betalas ut därefter och senast 31 mars 2019.   

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 7 juni 2018 
Bilaga: Politikerinitiativet 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
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§ 44 FRN 2018/70 

Taxor för övertryckstältet 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar taxor för övertryckstält för perioden 1 november till 31 mars: 
 
 Taxa 1 Taxa 2 Taxa 3 Taxa 4 
Hel plan 900 kr 1500 kr 1800 kr 1950 kr           
Halv plan 450 kr 750 kr 900 kr 1050 kr 
 
För perioden 1 april till 31 oktober: 
 Taxa 1 Taxa 2 Taxa 3 Taxa 4 
Hel plan 50 kr 100 kr 300 kr 450 kr           
Halv plan 25 kr 65 kr 180 kr 330 kr 
 
Taxa 1 gäller hyra som avser ideella föreningar som tar emot kommunala bidrag från Nacka 
kommun för barn- och ungdomsverksamhet för åldersgruppen 4 – 20 år för 
verksamheter som vänder sig till åldersgruppen 4 – 20 år. Samt skolor i Nacka kommun. 
 
Taxa 2 gäller hyra som avser ideella föreningar som tar emot kommunala bidrag från Nacka 
kommun för barn- och ungdomsverksamhet för åldersgruppen 4 – 20 år för 
verksamheter som är vänder sig till deltagare som är 21 år och äldre. 
 
Taxa 3 gäller hyra som avser övriga ideella föreningar som har verksamhet i Nacka, företag 
som har verksamhet i Nacka, invånare i Nacka kommun samt föreningar i grupp ett och 
två då de har kommersiell verksamhet eller arrangemang med entréavgift. 
 
Taxa 4 gäller föreningar som bedriver större delen av sin verksamhet i annan kommun än 
Nacka kommun, företag som inte har verksamhet i Nacka kommun eller privatpersoner 
som inte är folkbokförda i Nacka kommun betalar avgift som grupp 3 samt ett tillägg 
med 150 kronor per timme. 

Ärendet 
Övertryckstältet täcker en yta på en fullstor elvamannaplan med fria mått om ca 100 x 62 
meter. Spelplanen är försedd med konstgräs. Taxor behöver beslutas för de som ska hyra 
tältet. Under perioden april-oktober kommer taxor regleras efter utomhusplaners taxor för 
att svara på efterfrågan av utomhusplaner i kommunen. 
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§44 forts.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 28 maj 2018 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
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§ 45 FRN 2018/50 

Yttrande över lokala ordningsföreskrifter i Nacka 

Beslut 
Fritidsnämnden antar förslag till yttrande i enlighet med bilaga 1 till tjänsteskrivelsen 
daterad den 30 maj 2018 med följande tillägg: 
1. Att FRN:s yttrande kompletteras med att uppmana NTN att se över möjligheterna att 
tillåta hundar på kommunala badplatser, t.ex. under sommarperioden under vissa tider eller 
tillåta hundar på någon utvald badplats. 
2. Att FRN:s yttrande kompletteras med att uppmana NTN att se över möjligheterna att 
tillåta temporär affischering för civilsamhället eller icke kommersiell verksamhet utan att 
behöva ansöka om tillstånd. 

Ärendet 
Fritidsnämnden yttrar sig över förslag på Nacka kommuns lokala ordningsföreskrifter i 
syfte att bevaka att medborgarnas trygghet säkerställs på de offentliga platser där 
fritidsnämndens verksamheter finns, till exempel på kommunens idrottsplatser. 
 
Fritidsnämnden ställer sig positiv till föreslagna lokala ordningsföreskrifter men vill 
framföra följande synpunkter: 
 
Intresset för cykling i terräng ökar och är ett bra komplement till fritidsutbudet i 
kommunens idrottsanläggningar och bör beaktas när kommunen planerar nya motionsspår. 
 
En dialog med föreningslivet kommer att närmare utreda vilka behov som finns för att 
anordna särskilda platser för att sätta upp anslag på kommunens idrottsplatser. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 30 maj 2018 
Bilaga 1: Förslag till yttrande 
Bilaga 2: Remissbrev 
Bilaga 3: Förslag till nya lokala ordningsföreskrifter 
Bilaga 4: Nuvarande lokala ordningsstadga 
Bilaga 5: Införda ändringar markerade 

Yrkanden 
Louise Granath (L) yrkade att FRN:s yttrande kompletteras med att uppmana NTN att se 
över möjligheterna att tillåta hundar på kommunala badplatser, t.ex. under 
sommarperioden under vissa tider eller tillåta hundar på någon utvald badplats. I yrkandet 
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instämde Richard Wendt (M), Margareta Hjelmstad (M), Ann Hafström (M), Martin 
Hedman (C) och Martin Gunnesson (KD).  
 
Ella Tegsten (S) yrkade att FRN:s yttrande kompletteras med att uppmana NTN att se över 
möjligheterna att tillåta temporär affischering för civilsamhället eller icke kommersiell 
verksamhet utan att behöva ansöka om tillstånd. 
 

Beslutsgång 
Ajournering begärdes kl. 19.10 och återupptogs kl. 19.20.  
 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut. 
 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med Louise Granaths tilläggsyrkande. 
 
Fritidsnämnden beslutade därefter i enlighet med Ella Tegstens tilläggsyrkande.  
 
 
- - - - - 
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§ 46 FRN 2018/65 

Bidrag för sommarverksamhet för barn med 
funktionsnedsättning 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att bevilja 24 500 kronor till Astma- och Allergiföreningens 
lägerverksamhet sommaren 2018 för fyra barn från Nacka kommun. 

Ärendet 
Den 10 maj 2010, FRN 2010/63-805, beslutade fritidsnämnden att följa 
länsrekommendationerna om kommunalt bidrag för deltagande i lägerverksamheten för 
barn och unga med astma och allergi. Fritidsnämnden har sedan 2010 beviljat föreningens 
ansökan om bidrag för lägerverksamheten. 
 
Astma- och Allergiföreningen i Stockholms län bedriver sjösportsläger på Barnens Ö 
utanför Norrtälje. På dessa läger anpassas verksamheten för målgruppen barn och unga 
med astma och allergi genom speciell mathållning, möjlighet till läkarinsatser och utvecklad 
säkerhet. Ur ett tillgänglighetsperspektiv fyller lägerverksamheten ett behov för nämndens 
prioriterade målgrupp, personer med funktionsnedsättning, som annars riskerar stå utan 
sommaraktiviteter.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 20 maj 2018 
 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
- - - - - 
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§ 47 FRN 2018/5 

Medborgarförslag om en plastfri miljö 
Medborgarförslag den 21 december 2017 

Beslut 
Fritidsnämnden avslår medborgarförslaget om att sluta anlägga konstgräs på fotbollsplaner 
och anser att medborgarförslaget med detta är färdigbehandlat. 
 

Ärendet 
Genom ett medborgarförslag har det föreslagits att kommunen slutar anlägga 
konstgräsplaner samt slutar använda plast och gummi som underlag i lekplatser. Istället 
föreslås att kommunen ska använda naturliga material som jord, grus, bark eller gräs. 
Fritidsnämnden ansvarar endast för drift och skötsel av konstgräsplaner samt står som 
hyresgäst.  
 
Kommunen har under 2017 tagit fram drift- och underhållsplaner för samtliga 
fotbollsplaner i hela Nacka kommun. Dessa planer infattar att miljövänliga alternativ ska 
väljas vid omläggning av befintliga konstgräsplaner och att driften av planerna ska göras så 
skonsam som möjligt för miljön. Fritidsnämnden avslår därför medborgarförslaget och 
hänvisar till pågående utredningar som redan uppfyller medborgarens intentioner.  
 
Många av Nackas idrottsytor blir användbara och ger Nackaborna större nytta när dessa 
anläggs med konstgräs. Kommunen avser därför att fortsätta anlägga konstgräsplaner 
utifrån framtagna egenkontroller ur ett hållbarhetsperspektiv i linje med kommunens 
miljömål. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 28 maj 2018 
Bilaga: Medborgarförslag 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
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§ 48 FRN 2018/60 

Inriktningsbeslut Sickla-Plania området idrottsytor 

Beslut 
1. Fritidsnämnden förordar att kommunen ska hyra två sporthallar och minst en 7-
spelarplan på fastigheterna SICKLAÖN 40:12, SICKLAÖN 268:4, för att upplåta till 
föreningslivet och allmänheten enligt riktlinjer och fördelningsprinciper för lokalupplåtelse. 
Inhyrningen sker med förbehåll att det omedelbart upphör om nämndens rambudget inte 
kommer omfatta tillkommande hyreskostnader från och med kalenderåret 2022 då hallarna 
planeras att tas i bruk. 
2. Fritidsnämnden överlämnar underlag till kommunstyrelsen för inriktning av två 
sporthallar och minst en 7-spelarplan i Sickla-Planiaområdet, i enlighet med bilaga 1 till 
tjänsteskrivelsen daterad den 8 juni 2018.  
3. Fritidsnämnden beslutar att föreslå kommunstyrelsen att utreda alternativ placering för 
den befintliga specialanpassade gymnastikanläggningen på området. Fritidsnämndens beslut 
enligt ovan gäller under förutsättning att placering av Sickla Gymnastikhall inom 
närområdet är beslutat. 

Ärendet 
Fritidsnämnden förordar kommunstyrelsen att fatta beslut om inriktning av två nya 
sporthallar och en 7-spelarplan i Sickla-Planiaområdet på fastigheterna SICKLAÖN 40:12, 
SICKLAÖN 268:4. Detaljplanen beräknas i nuläget antas till första halvan av år 2020. 
Önskad inflyttning är höstterminen 2022. 
 
Fritidsnämnden förordar även att ersättningshall under genomförandetiden utreds i 
samband med framtagning av lokalprogramshandlingar. Samt att befintlig specialanpassad 
gymnastikhall utreds för återuppbyggnad på annan plats i kommunen. Utredning och 
ekonomiska konsekvenser för flytt av befintlig gymnastikhall utreds under framtagning av 
förstudie samt i separat inriktningsbeslut mot fritidsnämnden hösten 2018. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 8 juni 2018 
Bilaga: Inriktningsbeslut 

Yrkanden 
Richard Wendt (M) yrkade om följande tillägg i beslutspunkterna och i den löpande texten:  
1. Fritidsnämnden förordar att kommunen ska hyra två sporthallar och minst en 7-
spelarplan på fastigheterna SICKLAÖN 40:12, SICKLAÖN 268:4, för att upplåta till 
föreningslivet och allmänheten enligt riktlinjer och fördelningsprinciper för lokalupplåtelse. 
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Inhyrningen sker med förbehåll att det omedelbart upphör om nämndens rambudget inte 
kommer omfatta tillkommande hyreskostnader från och med kalenderåret 2022 då hallarna 
planeras att tas i bruk. 
  
2. Fritidsnämnden överlämnar underlag till kommunstyrelsen för inriktning av två 
sporthallar och minst en 7-spelarplan i Sickla-Planiaområdet, i enlighet med bilaga 1 till 
tjänsteskrivelsen daterad den 8 juni 2018. 
 
Tilläggsyrkande till punkt 3 i beslutet: 
”Fritidsnämndens beslut enligt ovan gäller under förutsättning att placering av Sickla 
Gymnastikhall inom närområdet är beslutat." 
I yrkandet instämde Louise Granath (L), Margareta Hjelmstad (M), Ann Hafström (M), 
Martin Hedman (C) och Martin Gunnesson (KD). 
 
Ella Tegsten (S) yrkade, med instämmande av Oscar Dahlström (V) och Bosse Ståldal (NL) 
på återremiss av ärendet med följande motivering:  
 
”I kapacitetsutredningen mot förslaget kan man förstå att byggnationen för Plania området 
räknar med brist för idrottsytor för de centrala delarna i Nacka. Det saknas en exakt 
beskrivning av hur mycket och tillkommer en illa förklaring av att unga i den åldern ofta får 
skjuts av sina föräldrar, därför kan man räkna med att den gruppen kan resa till de perifera 
delarna av Nacka. Saknas underlag för det påståendet och är inte lämpligt för en kommun 
att räkna med att alla barn ska ha den förutsättningen.  
 
Ärendet bör därmed remitteras med ytterligare inkludering för ett förslag där fullstor 
kapacitet för idrott och kultur tillgodoses eller beräkning av hur många barn som kommer 
drabbas av bristen. 
 
Bristen beräknas med kilometer till närmaste idrottsanläggning i fullkapacitet likt den i 
kapacitetsutredningen.”  
 
Richard Wendt (M) yrkade avslag på Ella Tegstens (S) återremissyrkande.  
 

Beslutsgång 
Ordförande ställde proposition på Ella Tegstens återremissyrkande och fann att det hade 
avslagits.  
 
Votering begärdes och verkställdes. 
 
För återremissyrkandet röstade Ella Tegsten (S), Bushra Albazi (S), Oscar Dahlström (V) 
och Bosse Ståldal (NL). 
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För avslag på återremissyrkandet röstade Louise Granath (L), Margareta Hjelmstad (M), 
Ann Hafström (M), Martin Hedman (C), Martin Gunnesson (KD) och Richard Wendt (M).    
 
Med 6 röster mot 4 beslutade fritidsnämnden således att avslå återremissyrkandet. 
 
Därefter beslutade fritidsnämnden i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till 
beslut.  
 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med Richard Wendts tilläggsyrkande.   

Protokollsanteckningar 
 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas grupp anteckna följande till protokollet. 
 
”När LM staden i Midsommarkransen byggdes på 40 talet så var LM med och satte krav 
för att bygga fotbollsplaner och förskolor. Dom gjorde det för att dom visste att skulle 
dom få arbetare att flytta ut dit så skulle behövdes ett helt samhälle inte bara någonstans att 
sova. Dom visste att arbetarna inte skulle vilja resa till stan för att använda eventuella 
fritidsytor. 
  
Nacka bygger stad så verkar majoritetens politiker inte tro flyttar hit inte kommer ha 
samma behov eller förväntningar att ha nära till idrottsytor. Det verkar råda totalt brist på 
självkritik till vad menar man med brist på fritidsytor. Man verkar inte förstå att om 
närheten till närmasta möjlighet till idrott för de alla flesta är brist I framtida Nacka 
kommer medparten ha långt till idrott och de flesta kommer behöva resa till  de periferia 
delarna av Nacka.  
  
Det är bra att majoriteten röstade för att gymnastikhallen ska beläggas i närheten av hallen 
de använder sig av nu. Men sammantaget är den insatsen liten för den brist på ytor som 
kommer beröra Nacka i framtiden. Fotbollsplanerna kommer bli mindre och det kommer 
bli längre resvägar till närmaste idrottsyta för alla former idrotter.  
  
I handlingarna fanns det ingen bedömning av hur förslaget kommer påverka bristen på 
idrottsytor för barn och unga. Socialdemokraterna tycker inte det är rimligt att bedöma att 
alla barn och unga i Nacka kommer ha möjlighet till att med bil skjutsas till periferia delarna 
av Nacka. Nacka växer och måste växa som ett samhälle. Redan nu vittnar 
gymnastikföreningen om brist på halltider, med dagens bedömning kommer inte 
stadsbygget underlätta utan snarare förvärra bristen.  
  
Därför yrkade Socialdemokraterna på återremiss av föreslaget för att kunna bedöma hur 
allvarligt bristen kommer slå mot barn och unga i Nacka.  
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Majoriteten har bedrivet en ekonomisk politik där man säljer Nacka mark för att finansiera 
stadsbygget, detta för att finansiera skattesänkningar. Socialdemokraterna vill hellre ta 
ansvar för framtida Nacka och se till att det bedrivs en ansvarsfull ekonomisk politik som 
investerar i framtiden.” 
- - - - - 
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§ 49 FRN 2018/3 

Delegationsbeslut 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar handlingarna till protokollet.  

Ärendet 
-Nolltaxa för arrangemanget Tillsammans Cup, FRN 2018/63, 2018-05-11 
-Nolltaxa för Hellas friidrottsarrangemang på Björknäs IP mellan 2018-06-12 till 2018-06-
30, FRN 2018/85, 2018-06-15 
-Verksamhetsstöd för anpassade fritidsaktiviteter till föreningen DHB Östra, FRN 
2018/87, 2018-06-02 
-Stöd till Attention Nacka Värmdö för aktiviteter för barn med neuropsykiatriska 
funktionsnedsättningar, FRN 2018/88, 2018-06-10 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade handlingarna till protokollet.  
 
 
- - - - - 
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§ 50 FRN 2018/18 

Anmälningar 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 
-Nacka kommuns tjänstemannaorganisation, KFKS 2018/281, daterad 2018-04-09 
-Information om fotbollstältet på Nacka IP,  KFKS 2018/393, 2018-06-15 
-Brev från föreningen Saltsjöstjärnan 
-Brev om Snowcamp i Saltsjö Boo Rackethall 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  
 
 
- - - - - 
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§ 51  

Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor fanns vid mötet.  
 
 
 
- - - - - 
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